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Grupperådsmøde i Camelot Spejderne

søndag d. 05-02-2023

Formand

Lars Mengel

Referent

Louise Frank-Andersen
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Dagsorden for gru pperådsmØdet:
1. Valg af dirigent og referent
2- Codkendelse af beretning fra bestyrelsen og gruppeledelsen.
3. Fremlæggelse af årsregnskab og godkendelse
4. Behandling af indkommende forslag. Forslag skalvære formanden i hænde

senest den O1-O2-2023.

5. Udviklingsplan for Camelot spejderne.
6. Kontingent
7. Budget
8. Antal af pladser i bessrelsen.
9. Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter.
1O. Valg af 2 medlemmertil Korpsrådet (1 år).
11. Valg af 5 medlemmer til Divisionsrådet (T å4.
12. Valg af revisor og en revisorsuppleant.
13. Eventuelt-

I. Valg af dirigent oE referent
Dirigent: Finn Bormlund
Refe rent: Lou ise Frank-Andersen

2, Godkendelse af beretning fra bestyrelsen og gruppeledelsen.
Codkendes.

3. Fremlæggelse af årsregnskab og godkendelse
Codkendes.

4. Behandling af indkommende forslag. Forslag skal være formanden i hænde
senest den OI-O2-2O?3.

Et indkommet forslag: Ny Hytte.
Kommentarer:
Hver opmærksom på at A.P. Møller Fonden er blevet fremhævet på korpsrådsmødet, så
alle er opmærksomme på fonden. Derudover er formanden for Norddalen en bestemt
dame, som viskalvære opmærksomme på, kan komme på tværs.

Forslaget vedtages - Vi går videre med projektet.

1af 4



ffi*{# {& Comelot Speiderneffi "lå-a" rra,p";a*"ioai,*sw
5. Udviklingsplan for Camelot spejderne.

Cældende udviklingsplan er fra2O2l og gælder 4 år frem.
Der forventes et fælles leder- og bestyrelsesmØde i maj hvor udviklingsplanen og
politikkerne diskuteres i hensyn til spejderarbejdet.
Der er ikke blevet etableret ansvarlige for forskellige dele af h)Æten. Det skal der
arbejdes videre med.

Facil iteter skal ændres:
o Vi vil resten af året lægge kræfter i at få en ny h5Æte, fremfor kvalitetsløft af den

eksisterende.
o Der vil ikke blive etableret overdække i kolonihaven.

lntern FacebooJ</instagram profil: Arbejdet er ikke gået i gang endnu, da der mangler
en tovholder.
Der kunne også godt arbejdes mere med de lokale medier og rekruttering af

Udviklingsplanen skal revideres oq sendes ud sammen med referatet.

6. Kontingent
Nuværende:27O kr. ikvartalet-l7O kr. passiv -75kr. årligtfor ledere.

Kontingentet fastholdes.

7. Budget
Codkendes.

Der forventes at få penge tilbage for hytteleje på sommerlejren. (76,5 o/o\

Der skal laves budget for 2 år. Der skal derfor budgetteres indeværende år og
kommende år.

Divisionen godkender. at der udsendes et revideret budqet for 2023 oq 2O24.

8. Anta! af pladser i bestyrelsen.
Formand, næstformand, kasser og gruppe revisor.
Herudover ønske om 4 forældrerepræsentanter,4 ledere i bestyrelsen og 2 spejder
repræsentanter.
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9. Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppteanter.
Formanden Lars Mengel genopstiller - Cenvælges.
Næstformand og kasserer er ikke på valg.

Foræld rerepræse nta nter:
- Ane Ploug Sørensen - Cenopstiller ikke.
- Peter Vejby - Cenopstiller og genvælges.
- Stine Snitkjær Uglebjerg - Opstiller og vælges
- Mette Nicole Petersen - Opstiller og vælges

Ledere i bestyrelsen
- Louise Frank-Andersen - Cenvælges
- Anders Frederiksen - Cenvælges
- Nicolaj Ploug - tkke på valg
- Silas Als - Cenvælges

Spejderrepræsenta nter
- Line SØrensen - lkke på valg
- Emilie Madsen - Cenopstiller ikke

1O. Valg af 2 medlemmer til Korpsrådet 0 år).
Mette Petersen * cenopstiller og vedtages som stemmeberettiget
Emma Petersen - Cenopstiller, vedtages ikke
Mathilde Peterson - cenopstiller og vedtages som stemmeberettiget

Dialog om at sende flere afsted:
Det koster en del penge af sende en person afsted, men det går i god tråd med
udviklingsplanen om at sende flere på kursus.

Vi åbner muligheden for at sende I eller 2 yderligere afsted efter samme princip som
tilskudspuljen til kurser. Det vil blive taget nærmere op på et bestyrelsesmøde.

Det skal fremover sikres, at information på Korpsrådsmødet gives videre ud i gruppen.
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II. Valg af 5 medlemmer til Divisionsrådet (I år).
Louise Frank-Andersen - Cenopstiller og vedtages
Anders Frederiksen - Cenopstiller og vedtages
Nicolaj Ploug - Cenopstiller og vedtages
Emma Petersen - Cenopstiller ikke
Nicolaj Bossen - Cenopstiller ikke
M ichael Birkerod - Vedtages
Mikkel Bo - Vedtages

Næste møde er onsdag d.3. maj

12. Valg af revisor og en revisorsuppleant
Cruppe revisor: Kirsten Rytter Rosendahl - Cenvælges
lngen suppleant.

13. Eventuelt.
Fra Divisionen: Camelot ser ud til at fungere godt og at ledersituationen er
velfungerende. Der mangler 2 medlemmer i Divisionsledelsen, gerne mindst 6n ung.
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